
	

 

	
ZÁPIS	Z	JEDNÁNÍ	RADY	AVŠP	
Online	MS	Teams	dne	8.	června	2023,	13:00	–	14:00	hodin	
	
Přítomni:	 Barbora	Čalkovská	(BČ),	Alena	Krejčí	(AK),	Jan	Hajíček	(JH),	Hana	Záhorovská	(HZ)	
Omluvena:	 Veronika	Motlová	(VM)	
	
Program	jednání:	
	
1. Valná	hromada	06/2023	

¾ Valná	hromada	proběhne	ve	středu,	14.	června	2023	na	MENDELU	v	Brně.	Na	programu	bude	
projednání	 výroční	 zprávy,	 představení	 Standardů	 VŠ	 poradenství,	 představení	 nového	
grafického	manuálu	AVŠP.	BČ	zašle	materiály	celé	členské	základně	11.6.		

¾ Na	Valnou	hromadu	bude	navazovat	společný	workshop	Mít	své	technologie	pod	kontrolou.	AK	
rozešle	registrovaným	účastníkům	organizační	informace	
	

2. Akce	AVŠP	
¾ Ve	čtvrtek,	1.	června	2023	proběhnul	od	9:30	do	16:00	hodin	pod	záštitou	ČZU	workshop	na	

téma	 „Úskalí	 VŠ	 poradenství	 pro	 studenty	 etnických	 a	 národnostních	 menšin	 v	 českých	 i	
anglických	studijních	programech“.		

¾ Organizaci	zajišťovala	Klára	ten	Donkelaar.	
¾ AVŠP	přispěje	na	lektorné	–	formou	faktury	či	DPP	–	zajistí	AK	

¾ 	„Práce	se	studentem	v	krizi“,	kurz	proběhne	ve	spolupráci	s	organizací	Velký	vůz	v	termínech	
28.-29.	června	a	20.-21.	září	2023	v	prostorech	VŠCHT.	Registrováno	je	zatím	9	osob,	přibudou	
další	2	a	poslední	nabídka	na	účast	proběhne	na	Valné	hromadě.	bude	na	webu	AVŠP	a	následně	
bude	rozeslán	registrační	formulář	Velkého	vozu.	Je	plánována	finanční	spoluúčast	ve	výši	Kč	
2.000,-,	nečlen	3.000,-.	JH	zajistí	komunikaci	s	registrovanými	účastníky	a	další	logistiku	k	akci.	

¾ Předjednaný	celodenní	seminář	k	facilitaci	nebude	z	důvodu	finanční	náročnosti	a	omezených	
možností	AVŠP	letos	realizován.	
	

3. Grafika,	refresh	webu	AVŠP,	G	Suite	
¾ Ve	spolupráci	s	grafičkou	byla	finalizována	nová	grafika	AVŠP	–	odměnu	na	fakturu	dořeší	AK.	

Jsou	zadány	do	tisku	2	roll	upy	–	jeden	bude	umístěn	v	Brně,	druhý	v	Praze.	Web	bude	graficky	
a	 obsahově	 upraven,	 vč.	 aktualizace	 adresáře	 pracovišť	 –	 VM	 zajistí	 v	červenci,	 proběhne	
samostatná	schůzka	Rady	k	webu.	Zorganizuje	BČ.	

¾ Jan	 Hajíček	 aktivně	 řeší	 přístup	 do	 G	 Suite,	 aby	 byl	 zajištěn	 plynulý	 přenos	 dat.	 Zatím	
s	nepodařilo	 realizovat,	 protože	 JH	 není	 zapsán	 jako	 člen	 rady	 v	rejstříku	 (Krajský	 soud	 2x	
odmítnul	elektronické	podání	datovkou	–	BČ	znovu	zašle	fyzicky).	
	

4. Členské	příspěvky	
¾ Alena	Krejčí	 potvrdila,	 že	 členské	poplatky	 jsou	 až	na	10	 členů	 zaplaceny.	BČ	 zašle	poslední	

výzvu	před	ukončením	členství.	
	
	
Zapsala:	Barbora	Čalkovská	
	


